
Algemene Vergadering

VERSLAG

Vergadering van maandag 17 april 2017

Aanwezig: Alexander, Aderik, Andreas, Arne Jansen, Arne VDK, Arno, Carolyne, Denis, Dries, Fanne,
Jari, Karim, Lise, Nele, Quentin, Sander, Siebe

Verontschuldigd: Aiko, Bram, Simme, Tine

Afwezig: Lien, Lisa, Mariska

Waarnemer: Anne, Raf, Ruben, Samuel, Sarah, Thibault

De vergadering wordt geopend om 00.26 u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Goedkeuring herbegroting

De herbegroting wordt goedgekeurd.

Varia

• Er wordt opgebracht dat het misschien niet helemaal correct was om de open brief naar Scientica in de
facebookgroep te zetten twee uur voor de vergadering en dan als de mening van heel het presidium van
Wina te verkondigen. Hier moet wel verduidelijkt worden dat de term ‘open brief’ eigenlijk niet correct
is, want deze is niet op die manier gepresenteerd, maar enkel op de Scientica AKV voorgelezen en intern
gehouden. Bovendien was het vooral een hulp voor onze vertegenwoordigers op de Scientica AKV om onze
klachten, die op de PV daarvoor al naar boven waren gekomen, op een gestructureerde manier te uiten.
Het was vooral de verwoording en taal die nog even nagelezen moest worden. Er moest ook kort op de bal
gespeeld worden, want er was geen PV meer voor die Scientica AKV en sindsdien is er ook geen AKV meer
geweest. Bovendien is iets dat op de PV beslist is, eigenlijk beslist in naam van (het bestuur van) Wina,
ook al was niet heel het presidium daar aanwezig. Als het om een officieel standpunt of echte open brief
was gegaan, was die wel beter nog eens op een PV (of AV afhankelijk van de ernst) gepasseerd in plaats van
gewoon op facebook twee uur op voorhand, maar hier was dat eigenlijk niet aan de orde.

• Arne J: ‘Ik wil Raf heel fel bedanken, want op 3 mei spelen wij de kwartfinale van de IFB met ons basket-
balteam, alle supporters op post! We gaan absoluut voor de winst tegen Ekonomika.’

• Denis: ‘Na twee weken alcoholvrij ga ik vandaag zat zijn.’

• Arno: ‘Tetten.’

• Samuel: ‘Er is ook een Beiaardcantus in Tongeren, dus kom maar af.’
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• Siebe: ‘Ik heb een tof verhaaltje. Ik kom met Kristien buitengewandeld van het Lenteconcert en ik zie daar
wat eerstejaars staan: ‘Shit wij hebben onze fiets in het stadspark geparkeerd en nu is dat op slot.’ Die zijn
dus te voet naar huis gegaan.’

• Arne VDK: ‘Een koppel zwanen kost los 500 euro. Ik zeg halftime weekend en Dries zegt...’

• Dries: ‘Fulltime pret!’

• Sander: ‘Na het lenteconcert heb ik nog even met Bart Dioos gepraat en die verschoot ervan dat het mijn
eerste keer was als dirigent.’

• Arne J: ‘Belmans is echt de schattigste dirigent.’

• Anne:‘Ik heb zin in de campagne.’

• Karim:‘Drink zeker nog de rest van die bak op.’

• Raf:‘Over de IFB, dat ligt niet aan mij maar aan onze sterspeler Jari, zeker een driepunter per wedstrijd.
Kom zeker allemaal kijken en neem al je vriendjes mee.’

• Bally: ‘Iedereen die ASML water wil, pak gerust.’

• Fanne: ‘Ik ben heel neutraal geweest in het preseswoordje en het wikiweetje gaat totaal niet over kolen en
staal.’

De vergadering wordt gesloten om 00.39 u.

Lise Wouters (secretaresse)
lise@wina.be
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